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Voorwoord
Beste lezer,

In het afgelopen project heeft het Nesko laten zien dat muziek en natuur een sterke
connectie hebben. Deze Nesko editie werd gekenmerkt door het uitzonderlijk hoge muzikale
niveau en het sterke groepsgevoel. Hiernaast borduurden wij door op het thema van 2022,
waarin vrouwelijke componisten in de klassieke muziek centraal stonden. Dit deden wij door
samen te werken met Karmit Fadael, die voor ons een opdrachtcompositie heeft
geschreven.

De connectie tussen natuur en muziek werd getrokken doordat de componisten van de
gespeelde werken veel inspiratie uit de natuur haalden. Deze connectie werd nogmaals
benadrukt doordat zowel de natuur als muziek een toevluchtsoord bieden uit het hectische
alledaagse leven.
We begonnen de concerten met het werk van Karmit Fadael. Deze compositie stond in het
teken van de lijdende natuur, die schreeuwt om hulp in tijden van verschillende crises.
Hiernaast werd het niet vaak uitgevoerde vioolconcert van Dvořák ten gehore gebracht,
samen met de talentvolle Niek Baar, die de ingewikkelde vioolpartij voor zijn rekening nam.
Na de pauze speelden we de 7e symfonie van Beethoven, vol met haar prachtige melodieën
en klanken. Als toegift brachten we een werk ten gehore met het instrument dat iedereen
‘van nature’ bij zich draagt: de stem. Zo zongen we een gedicht over hoe de klanken van de
natuur een lied vormen op de melodie van ‘O Haupt voll Blut und Wunden’ van Bach.

Met veel plezier en tevredenheid kijken wij als bestuur terug op afgelopen jaar. Dit project
was een fantastische combinatie van musiceren op hoog niveau, ontzettend veel energie en
enthousiasme en bovendien een hoop gezelligheid. We zijn ontzettend dankbaar dat dit
project heeft mogen plaatsvinden. In dit verslag beschrijven we het verloop van Nesko 2023
aan de hand van verschillende hoofdstukken met betrekking tot artistieke zaken, interne
organisatie, externe organisatie en overige voorbereidingen en afwikkelingen.

Namens het hele bestuur wens ik u veel leesplezier.

Pien van Stijn
Voorzitter 2023
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Algemene informatie
Bestuur

● Voorzitter - Pien van Stijn
● Secretaris - Julia Dorigo
● Orkestchef - Nomi Leeuwerik
● Perschef - Michiel Horikx
● Acquisiteur - Jitse Leeftink
● Penningmeester - Justus van Iterson

Raad van Toezicht
● prof. dr. G.J. van der Zwaan, rector magnificus emeritus Universiteit Utrecht
● dhr. W.J. Keizer, adviseur repertoire en muziekauteursrecht, voormalig

muziekrecensent bij o.a. Dagblad Trouw, Rotterdams Dagblad en het Financieel
Dagblad

● dhr. B. van Meijl, directeur ad interim Orkest van het Oosten, voorzitter KNMO,
zakelijk leider Nieuwe Philharmonie Utrecht

Comité van Aanbeveling
● mr. H.M. Bergmann, burgemeester van Middelburg
● drs. H.M.F. Bruls, burgemeester van Nijmegen
● drs. H.J.J. Lenferink, burgemeester van Leiden
● mw. J.M. Penn-te Strake, burgemeester van Maastricht
● dhr. F. Vermeulen, burgemeester van Wageningen
● mw. S.A.M. Dijksma, burgemeester van Utrecht
● drs. F. Halsema, burgemeester van Amsterdam
● dhr. K. F. Schuiling, burgemeester van Groningen
● prof. dr. ir. F.P.T. Baaijens, rector magnificus Technische Universiteit Eindhoven
● prof. dr. ir. H. Bijl, rector magnificus Universiteit Leiden
● prof. dr. J.H.J.M. van Krieken, rector magnificus Radboud Universiteit
● dhr. R. Verhofstadt, voorzitter College van Bestuur Hogeschool van Arnhem en

Nijmegen (HAN)
● prof. dr. H. Kummeling, rector magnificus Universiteit Utrecht
● prof. dr. H.H.A. van den Brink, hoogleraar Politieke en Sociale Filosofie aan de

Universiteit Utrecht
● prof. dr. C. Wijmenga, rector magnificus Rijksuniversiteit Groningen
● prof. dr. V. Subramaniam, voorzitter College van Bestuur Universiteit Twente
● drs. D. Pouwels, voorzitter College van Bestuur van de Hanzehogeschool Groningen
● prof. dr. ir. A.P.J. Mol, rector magnificus Wageningen University & Research
● prof. dr. E. Nieuwenhuis, dean van University College Roosevelt en hoogleraar

Biomedische en Levenswetenschappen aan de Universiteit Utrecht
● prof. P. P. C. C. Verbeek, Rector Magnificus Universiteit van Amsterdam
● prof. dr. J. Brinkhof, emeritus hoogleraar Universiteit Utrecht en advocaat te

Amsterdam
● prof. dr. F.P. van Oostrom, Universiteitshoogleraar Universiteit Utrecht
● dhr. Jaap van Zweden, dirigent Hong Kong Philharmonic Orchestra en New York

Philharmonic, violist
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● dhr. Jurjen Hempel, dirigent
● dhr. Arjan Tien, dirigent Marinierskapel der Koninklijke Marine en hoofdvakdocent

Hogeschool Maastricht
● mw. Annett Andriesen, operazangeres, voormalig directeur Internationaal Vocalisten

Concours ’s-Hertogenbosch en voormalig docent Conservatorium van Amsterdam
● mw. Candida Thompson, violiste en artistiek leider Amsterdam Sinfonietta
● dhr. I. van Kalmthout, directeur Stichting ’s-Hertogenbosch Muziekstad
● mevr. Marieke van Merriënboer, directeur Parnassos Cultuurcentrum Utrecht
● dhr. prof. mr. dr. M.J. Cohen, voorzitter Stichting voor Vluchteling-Studenten UAF,

voormalig burgemeester van Amsterdam, voormalig staatssecretaris van Onderwijs
en Justitie, voormalig Eerste en Tweede Kamerlid

● dhr. Edwin Rutten, acteur, auteur en zanger
● dhr. dr. Jan Terlouw, schrijver, fysicus en politicus
● dhr. Wim T. Schippers, kunstenaar
● dhr. Joop van Zijl, journalist en presentator

Beschermheer
● prof. mr. Pieter van Vollenhoven
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Programma
Samen met dirigent Sander Teepen is het volgende programma tot stand gekomen:

Lamentum Karmit Fadael
Vioolconcert in a mineur Antonín Dvořák met solist Niek Baar
Symfonie nr. 7 in A majeur Ludwig van Beethoven

Dit repertoire had als doel de connectie tussen muziek en natuur te benadrukken. Het
openingswerk van Karmit Fadael, dat speciaal voor het Nesko is gecomponeerd, laat de
stem van de natuur horen, schreeuwend om hulp in tijden van verscheidene crises.
Naast dat dit werk de connectie tussen muziek en natuur onderstreept. Borduurt dit werk ook
verder op het thema van 2022, Nesko staat sterk, aangezien het geschreven is door Karmit
Fadael, een vrouwelijke Nederlands-Israëlische componiste.

Hierna volgde het vioolconcert in a mineur van Dvořák, samen met onze getalenteerde en
virtuoze solist Niek Baar. Dit werk wordt gekenmerkt door haar prachtige melodieën en
uitdagende solopartij. Als afsluiter speelden we de 7e symfonie van Beethoven. Zowel
Beethoven als Dvořák haalden veel inspiratie uit de natuur voor hun composities. Dit droeg
bij aan de connectie tussen ons repertoire en thema.
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Organisatie

Bestuur
Het bestuur bestond dit jaar uit zes bestuursleden. Omdat de voorzitter pas begin juli bekend
was, was de vorming van het bestuur in september, relatief laat, volledig. Ook dit jaar was de
zoektocht naar een tweede acquisiteur lastig. Daarom heeft het bestuur gezamenlijk de
sponsoracquisitie op zich genomen. Vanwege de grote afstanden die sommigen van ons
moesten afleggen om te vergaderen hebben we besloten om elke 2 weken een fysieke
vergadering te houden en de volgende week een online vergadering. Dit werkte erg prettig
en de online vergaderingen verliepen soepel en vlot. Ook verdere samenwerkingen
verliepen prettig en er was goed contact met verschillende communicatieplatforms zoals
Slack, mail en Whatsapp.

De sfeer binnen het bestuur was overwegend prettig. Door fysieke vergaderingen en
informele bijeenkomsten leerden we elkaar snel kennen. We konden goed op elkaar
inspelen en wisten wat we van elkaar konden verwachten.
Helaas heeft het afgelopen bestuursjaar ook zijn mindere kanten gekend. Door een gemiste
deadline van een belangrijk fonds ontstond er een financieel stressvolle situatie. Hierdoor is
de voorzitter een week non-actief geweest om mentaal te herstellen.
Hiernaast zijn er meerdere momenten van frictie geweest met betrekking tot het functioneren
van de penningmeester. Er is, na uitgebreid overleg met het bestuur zelf, de oud-voorzitter
(2022), oud-penningmeester (2022), stichting Vrienden en de Raad van Toezicht,
afgesproken de penningmeester een tweede kans te geven. Uiteindelijk is met de financiële
afronding gebleken dat de penningmeester dusdanig nalatig is geweest, dat er geen andere
optie was dan deze te verheffen uit de functie. De financiële afhandeling is toen door de
oud-penningmeester (2022) overgenomen, in samenwerking met de voorzitter.

Financiën
Afgelopen jaar was een financieel zwaar jaar voor het Nesko. Zowel het wegvallen van de
hoofdsponsor en het missen van een belangrijke fondsen deadline hebben hieraan
bijgedragen. Om deze reden is er een tussentijds overleg gehouden tussen het bestuur, de
raad van toezicht en Stichting Vrienden. Ook is er hulp gezocht bij externe partijen
(fondsenwervers en ervaringsdeskundigen qua sponsorwerving) om te helpen weer in een
financieel gezonder daglicht te belanden. Hieruit is een plan voortgekomen, welke het
bestuur in samenwerking met de continuiteitscommissie in werking zal zetten. Een
uitgebreid verslag van de financiën van Nesko 2023 is aanwezig in het financiële
jaarverslag.
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Lange termijn doelstellingen

Naamsbekendheid onder jeugdorkesten
Om het Nesko meer onder de aandacht te brengen bij jeugdorkesten en om toekomstige
leden te werven, zijn dit jaar alle jeugdorkesten in de omgeving van de concertsteden
aangeschreven. Leden van deze orkesten kregen de mogelijkheid om met korting naar onze
concerten te komen luisteren. Voor volgend jaar adviseren wij om ook fysiek op bezoek te
gaan bij jeugdorkesten, omdat dit leden nog meer kan enthousiasmeren.

Jaarlijks terugkeren naar goede concertzalen
Deze doelstelling is dit jaar goed gevuld. Het Nesko is teruggekeerd naar de Oosterpoort
(Groningen), de Antonius van Paduakerk (Nijmegen), Geertekerk (Utrecht), Vredeskerk
(Leiden) en de NedPhO Koepel (Amsterdam). Nieuwe locaties waren het Muziekgebouw in
Eindhoven en de Nieuwe Kerk in Middelburg. Met name Eindhoven was een waardevolle en
succesvolle toevoeging. Wij raden dan ook aan in de toekomst hier terug te keren.

Duurzaamheid
Dit jaar hebben we vooral gebruik gemaakt van online promotie, om zo het aantal gedrukte
posters en flyers zo laag mogelijk te houden. Ook hebben we het publiek gevraagd om hun
programmaboekjes weer in te leveren aan het einde van de concerten, zodat we deze
konden hergebruiken bij de volgende concerten.
Hiernaast was het eten dit jaar volledig vegetarisch en hebben we de leden verzocht zo veel
mogelijk gebruik te maken van het openbaar vervoer.
Ook hebben we kritisch naar de door Nesko aangekochte merchandise gekeken. We
hebben dit jaar voor het eerst een embleem met het Nesko 2023 logo erop laten drukken.
Deze kunnen leden dan op een tas/kledingstuk strijken. Bij deelname aan andere
projectorkesten kan een dergelijk proces eventueel herhaald worden. Dit stimuleert het
hergebruik van dezelfde tassen/kledingstukken en voorkomt overconsumptie.
Als volgende punt zijn de bestuursjasjes dit jaar zo veel mogelijk tweedehands aangekocht,
in plaats van compleet nieuwe jasjes aan te schaffen.
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Samenwerking met externe partijen

Dirigent
De dirigent dit jaar was Sander Teepen. De samenwerking tussen de dirigent en het bestuur
werd als erg prettig ervaren. Sander was goed bereikbaar en dacht graag en goed mee. In
stressvolle situaties bleef hij altijd kalm, wat door iedereen gewaardeerd werd. Het was
jammer dat hij tijdens de tournee week overdag meestal afwezig was, maar hij was altijd op
tijd op de afgesproken locaties. Sander wist het orkest te motiveren het beste uit zichzelf te
halen, en lag ook sociaal goed in de groep. Hij zorgde voor nuttige repetities, waarin een
grapje tussendoor ook was toegestaan.

Assistent-dirigenten
Het Nesko had dit jaar twee verschillende assistent dirigenten (beiden leerlingen van
Sander). Alejandro Puerta Cantalapiedra en Daniel Ros Hernández. Alejandro was
aanwezig tijdens de repetitieweek en dirigeerde het concert in Groningen. Daniel was
aanwezig tijdens de tourneeweek en verzorgde ondersteuning tijdens de zaalrepetities, ook
dirigeerde hij het concert in de Spiegelzaal op zondagochtend bij Radio Klassiek.
De samenwerking met Alejandro verliep goed. Zijn aanwezigheid werd gewaardeerd door
het orkest, en hij is muzikaal zeer bekwaam. Hij had zeker een toegevoegde waarde.
Met Daniel was de klik met het orkest iets minder goed. Dit kwam gedeeltelijk doordat hij pas
later bij de groep kwam (in de tweede week) en een taalbarrière (hij was de Engelse taal
minder goed machtig), maar ook omdat hij muzikaal minder toevoegde aan het Nesko.
Een punt om mee te nemen in volgende jaren is dat een assistent-dirigent zeker welkom is
en een toegevoegde waarde kan hebben, mits deze muzikaal ver genoeg is én ofwel de
Nederlandse of de Engelse taal goed machtig is. Het is dus belangrijk om van tevoren goed
te overleggen wie de dirigent mee zou willen nemen als assistent-dirigent(en) en of deze
een goede match zouden kunnen zijn met het orkest.

Solist
Onze solist was dit jaar Niek Baar. We hebben Niek gevraagd op aanraden van Sander. Het
contact tussen dirigent en solist verliep dan ook goed. Niek was erg enthousiast, maar wel
vrij traag in het beantwoorden van berichten vanuit het bestuur. Tijdens de tournee verliep de
samenwerking erg goed. Niek lag goed in de groep en was muzikaal zeer bekwaam. Hij
heeft zelf ook aangegeven dat de Nesko tourneeweek een belangrijk moment in zijn
(muzikale) leven is geweest. Ook vanuit het publiek hebben we veel complimenten over zijn
spel ontvangen. Een klein verbeterpunt is dat het samenspel tussen solist en orkest wat
beter zou kunnen, dus het is aan te raden in het vervolg daar meer op te repeteren
(bijvoorbeeld dat de solist meer contact maakt met het orkest).
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Opdracht Componist
De opdrachtcomponist dit jaar was Karmit Fadael. Zij was altijd goed bereikbaar. Ze heeft
een bijzonder stuk gecomponeerd, waarin instrumentale delen werden afgewisseld door
passages met spoken-word toevoegingen en het stuk eindigde zelfs met een a cappella
zang onderdeel. Binnen het orkest waren de meningen verdeeld over de compositie, waar
sommigen het een mooi stuk vonden, waren anderen er minder groot fan van. Vanuit het
publiek hebben we echter voornamelijk lovende kritieken gekregen. Velen waren erg onder
de indruk van het werk. Karmit was vaak aanwezig bij repetities en was altijd goed
voorbereid. Wel gaf ze veel negatief getinte tips en weinig positieve feedback.

Sponsoring
Met het wegvallen van onze voormalige hoofdsponsor Brinkhof Advocaten, werd het
behalen van het sponsorbudget een grote uitdaging. Aangezien de meeste bedrijven hun
begroting in de zomer rond maken, waren we overal al te laat met het aanvragen van
sponsorgelden (als bedrijven positief reageerden op het initiatief Nesko, waren ze vaak al
door hun sponsorbudget). Het is dus belangrijk om in de zomermaanden sponsoraanvragen
in te dienen. We hebben geprobeerd bedrijven te benaderen die een raakvlak hebben met
het Nesko/ klassieke muziek/ ambitieuze studenten, maar het is ons nog niet gelukt om een
nieuwe (hoofd)sponsor te vinden.

Wel waren er dit jaar weer kleinere samenwerkingen. Zo hebben meerdere vioolbouwers
ons gesponsord, in ruil voor een advertentie in ons programmaboekje. Ook heeft de Plus in
Joure ons gesponsord door ons 25% korting op de boodschappen te bieden in ruil voor een
advertentie. Ook mochten zij een aantal vrijkaarten verloten onder hun klanten. Als laatste
hebben we met de VriendenLoterij samengewerkt. Die verkochten kaarten aan hun
VIP-KAART houders, zij konden voor een bedrag van €1 een kaart kopen, de
VriendenLoterij doneerde het resterende ticketbedrag.

Buschauffeur
Onze buschauffeur was dit jaar weer Michel Peer. De samenwerking met hem verliep goed.
Het was makkelijk om met hem te communiceren, hij reageerde heel snel op appjes en
dacht goed mee over busroutes en parkeerplaatsen. Hij heeft zelfs ‘Nesko naar de Natuur’
stickers gemaakt die op de bus geplakt waren. Peer was dit jaar weer erg onder de indruk
van het muzikale niveau van het Nesko dit jaar en heeft aangegeven in het vervolg weer
buschauffeur te willen zijn voor het Nesko.

Repetitielocatie: W’tje wel
Tijdens het repetitieweekend verbleven we dit jaar in groepsaccommodatie W’tje wel in
Eersel. De locatie was uitgekozen omdat veel andere locaties al bezet waren, en dit de
financieel voordeligste optie was uit het overgebleven aanbod. Het contact met de
beheerder verliep goed, we mochten veel geluid maken, tot laat in de avond. Ook was het
handig dat de recreatieruimte in twee delen opgesplitst kon worden. De locatie lag wel erg
afgelegen, wat enigszins ingewikkeld was qua bereikbaarheid. De leden hebben dit goed
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opgelost door veel samen te reizen. Ook waren de douches niet heel warm. Los van de prijs
was de accommodatie een erg goede plek voor het Nesko.
We raden aan om voor de toekomst eerder al een reservering te maken voor het
repetitieweekend (bijvoorbeeld: bestuur 2023 reserveert de locatie voor Nesko 2024, enz. ,
zodat de goedkopere locaties nog beschikbaar zijn). Voor komend jaar hebben wij dit dan
ook al gedaan.

Repetitielocatie: Dorpshuis de Stjelp
Dorpshuis de Stjelp was zoals gebruikelijk weer de repetitielocatie tijdens de repetitieweek in
Idskenhuizen. Het contact met Femmy, de beheerder, verliep goed. We konden het slagwerk
al eerder komen brengen en ook mochten we weer podiumdelen van de plaatselijke fanfare
lenen. De ruimte is droog qua akoestiek, maar verder was het een fijne locatie om te kunnen
repeteren.

Verblijfslocatie: Zeilschool Neptunus
Zeilschool Neptunus was traditiegetrouw weer de verblijfplaats gedurende de repetitieweek.
Het contact met de beheerders verliep goed. Wanneer er een probleem was, was dit vaak
binnen het uur al opgelost. Wel waren er weinig glazen aanwezig voor de borrels, een tip is
om in de toekomst eerder te vragen naar extra glazen. Ook zijn de temperaturen van de
douches soms erg warm en soms erg koud. Hiernaast was er geen verwarming in het
dirigentenhuisje (alleen een houtkachel). Dit hadden we aangekaart bij de beheerder, en die
vermeldde dat dit voor komend jaar wordt aangepast.
Een fijne bijkomstigheid aan overnachten in Neptunus, is dat het orkest, indien gewenst, een
bedlinnenset kon huren gedurende de repetitieweek, al kostte dit wel meer dan in
voorgaande jaren vanwege een andere leverancier.
We hebben dit jaar een fijne tijd gehad in Idskenhuizen en raden dan ook zeker aan om hier
in de toekomst weer terug te komen.

Comités
Zoals elk jaar speelden de comités weer een grote rol voor het Nesko in het verzorgen van
de gastadressen voor de leden. In alle steden is het gelukt om genoeg logeeradressen te
vinden, ondanks dat het orkest vrij groot was (+-48 leden). Over het algemeen verliep de
communicatie met de comités goed. Alle comités zijn in de maanden december, januari en
februari bezocht door Julia en Pien (in Groningen: Jitse). Dit was erg nuttig, om elkaar te
leren kennen, maar ook om heldere afspraken te maken en te weten wat de verwachtingen
en ervaringen zijn per stad. Het blijft soms lastig te laveren tussen verschillende
verwachtingen van verschillende comités, daarom is een omschrijving per comité nuttig voor
het bevorderen van de samenwerking in de toekomst.

Sint Nicolaasga
Het comité in Sint Nicolaasga bestaat al jaren uit leden van de Soroptimisten, een groep die
zich inzet voor vrouwen wereldwijd. Helaas kon ons vaste aanspreekpunt, Annemieke Bos,
dit jaar minder actief zijn wegens persoonlijke omstandigheden. Gelukkig werden haar taken
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vlekkeloos overgenomen door een ander lid van de Soroptimisten, waardoor er weer een
mooie try-out in Sint Nicolaasga gegeven kon worden.

Groningen
Dit jaar waren er in Groningen genoeg slaapplekken geregeld voor alle orkestleden. Veel
hiervan zijn ook in Haren; het is aan te raden orkestleden die in de laadcie of het bestuur
zitten niet hier in te delen, zoals nu wel soms het geval was. Het comité was erg positief over
het concert, maar geeft aan eerder promotiemateriaal te willen (die werd nu door het stuco
pas een week van tevoren geleverd), en benadrukt nogmaals dat leden niet vlak van tevoren
hun slaapplek kunnen annuleren. Aan te raden is dus het stuco aan te sporen het
promotiemateriaal eerder te leveren, of het promotiemateriaal per post te versturen.

Nijmegen
Het vorig jaar opgezette comité was weer erg enthousiast om ons te helpen. Zij raden aan
meer promotie te maken in lokale kranten, aangezien er minder publiek was dit jaar dan
vorig jaar. Ook hier is helaas een lid niet komen opdagen, Pien en Julia zijn daar de
volgende dag nog langs gereden om excuses aan te bieden. Dit werd erg gewaardeerd. Het
stuco heeft promotie gemaakt bij de studentenorkesten en een 3 tal heeft geholpen met de
kaartverkoop.

Utrecht
Volgens het comité Utrecht was dit het mooiste Nesko project dat ze ooit hebben gehoord.
Het stuco heeft goed geholpen met de kaartverkoop.

Eindhoven
Voor het eerst in tijden werd er weer een concert in Eindhoven gegeven. Het comité was erg
succesvol, er werden meer slaapplekken gevonden dan nodig was. Ze waren erg te spreken
over het concert en hebben aangegeven volgend jaar door te gaan. Het stuco was
betrouwbaar en heeft op verschillende plekken op de universiteit reclame weten te maken.

Middelburg
Het comité in Middelburg is erg trouw en betrokken. Ook hier waren de slaapplekken snel
geregeld, en het werd ook erg op prijs gesteld dat er een borrellocatie was geregeld waar
ook de gastouders heen konden. Het stuco bestond uit studenten van UCR; de
samenwerking verliep goed. Zij waren erg enthousiast over het Nesko en hebben tot in de
late uurtjes meegeborreld.

Leiden
In Leiden bestond het comité dit jaar uit twee leden, wat ze naar eigen zeggen te weinig
vonden. Op het laatste moment waren er genoeg slaapplekken, na hulp vanuit de leden. Zij
blijven betrokken volgend jaar, hoewel dat de laatste keer kan zijn. Ze kijken wel graag mee
naar een nieuwe concertlocatie voor volgend jaar. Het concert was, mede door de goede
reclame van het comité, erg goed bezocht. Het stuco bestond uit studenten in Den Haag en
Leiden, waardoor er op verschillende plekken promotie gemaakt is.

Amsterdam
Er was dit jaar geen comité in Amsterdam, maar wel een erg actief stuco. Zij hielpen niet
alleen met de promotie vooraf en de kaartverkoop, maar hebben ook koffie en thee gezet
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tijdens de pauze. Hulde. Door het ontbreken van een comité was er geen warm eten tussen
de middag, zoals gebruikelijk. Leden hebben zelf voor lunch en avondeten gezorgd.

Algemene feedback van de comités:
- Maak het plaatselijke promotiemateriaal nog helderder qua datum, tijd en locatie, en

lever het op tijd aan;
- Maak heldere afspraken met de leden over de slaapplekken en wat er van ze

verwacht wordt. Dus: als je aangeeft een gastgezin nodig te hebben, moet je er ook
heen;

- Leden vinden het leuker om niet de hele tour bij dezelfde persoon ingedeeld te
worden. Er zou bijvoorbeeld gewisseld kunnen worden door elk comité een andere
volgorde van de ledenlijst op te sturen;

- Op deze lijst moet ook aangegeven worden wat het geslacht van de leden is;

Over het algemeen waren alle comités erg te spreken over ons project; een mooie aanzet
voor ons lustrumjaar.

Continuïteit Commissie
Voor het eerst sinds de oprichting was er dit jaar een continuïteitscommissie. Deze
commissie bestaat uit oud-bestuursleden die het Nesko een goed hart toedragen. Ze
vergaderen ongeveer één keer per maand en hebben zich dit jaar beziggehouden met
sponsoraanvragen en statutenwijzigingen. De samenwerking verliep goed, zo was er een
groepsapp aangemaakt met het bestuur en de commissie en was de voorzitter van het
bestuur (Pien) ook vaker aanwezig bij vergaderingen van de continuïteitscommissie. Het is
zeker fijn om deze commissie te behouden, aangezien ze vanwege hun eerdere Nesko
ervaringen vaak goed kunnen helpen en advies kunnen geven.

Stichting Vrienden van het Nesko
De samenwerking tussen Stichting Vrienden en het bestuur was dit jaar prima. Zowel Sarah
als Jasper waren goed bereikbaar voor vragen. De penningmeester is helaas gestopt dit
jaar, dus ze moeten op zoek naar een nieuwe penningmeester. Stichting Vrienden heeft
formulieren aangeleverd zodat het orkest nieuwe vrienden kon werven tijdens de concerten.
Ook was Stichting Vrienden aanwezig bij de tussentijdse vergadering betreft de financiële
situatie van het Nesko.

Stichting voor vluchteling-studenten UAF
Over het algemeen liep de samenwerking met UAF heel goed. Er is een goede hoeveelheid
geld voor hen opgehaald, en hun banner is bij elk concert opgesteld, om voor bekendheid te
zorgen. Helaas was bij het NSO een banner kwijtgeraakt, waardoor wij slechts een enkele
banner tot onze beschikking hadden.

Er zijn drie sets van twee vrijkaarten verloot onder de volgers van het UAF. Net als vorig jaar
is er een QR-code in het programmaboekje geplaatst, waarmee mensen konden doneren.
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Het enige punt voor verbetering is het bespreken van de inhoud van het programmaboekje.
Dit was dit jaar ietwat laat besproken met het UAF. Uiteindelijk was het eindresultaat prima,
maar het is aan te raden dit tijdig in te plannen met het UAF, om een optimale samenwerking
te waarborgen.

Raad van Toezicht
De raad van toezicht (Willem Jan Keizer en Bert van der Zwaan) is dit jaar regelmatig
benaderd. Zo hebben ze meerdere keren advies gegeven, zowel per telefoon als mail. Ook
waren ze aanwezig bij de vergadering over de financiële situatie. Ze stonden altijd voor het
bestuur klaar en hadden hun adviezen dan paraat. Bart van Meijl was niet te bereiken dit
jaar. Het is daarom belangrijk om te zoeken naar een nieuw lid van de raad van toezicht,
zodat er minimaal drie mensen paraat staan om te helpen/ advies te geven. Het is daarbij
belangrijk om diversiteit en inclusiviteit hoog in het vaandel te houden.
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Audities en repetities

Audities
De eerste audities waren de bestuursaudities. Deze hebben wij online gehouden door
middel van het insturen van een video aangezien het niet lukte om een fysiek moment af te
spreken. Sander Teepen en de orkestchef hebben alle video’s gezien. De deadline voor het
inleveren hiervan stond vóór de concertmeesterauditiedag, zodat het bestuur tegen die tijd
(indien de audities van voldoende niveau waren) officieel in het orkest zou zitten.

De concertmeestersaudities vonden plaats op 26 november in Parnassos in Utrecht. Hier
waren vijf auditanten op af gekomen. Naast het aannemen van een concertmeester hebben
we bij deze ronde na veel overleg ook een tweede vioolaanvoerder aangenomen - al heeft
deze later afgezegd, waardoor we in de tweede reguliere auditieronde een nieuwe
aanvoerder hebben aangenomen.

De eerste reguliere auditieronde vond plaats in het weekend van 14 en 15 januari. Zaterdag
zaten we in het Occohofje in Amsterdam en zondag in Parnassos te Utrecht. Vanwege de
afwezigheid van de dirigent (Sander Teepen) op vrijdagavond hebben we deze avond geen
audities laten plaatsvinden. Dit jaar kwam het precies uit met het rooster, maar als er meer
auditanten waren geweest, waren we wel een beetje in de knoop gekomen. Als het mogelijk
is zou ik het volgende bestuur daarom willen aanraden de vrijdagavond wel als optie mee te
nemen in het auditieweekend.

We hadden een diverse aanwas en het orkest was na de eerste ronde al voor een groot deel
gevuld! Veel blazersplekken waren gevuld, wat erg fijn was. We waren nog op zoek naar
(alt)violen, contrabassi en hoorns. Onze orkestchef heeft actief veel mensen hiervoor
benaderd. In de tweede ronde op 4 maart hebben we deze plekken op kunnen vullen en
toen was het orkest compleet! Voor de tweede ronde zijn we opnieuw uitgeweken naar het
Occohofje, aangezien deze locatie (in tegenstelling tot Parnassos) gratis is.

Repetities
De repetities verliepen goed. Bij de Stjelp konden we net als vorige jaren podiumdelen
gebruiken van de locatie, wat erg fijn was. Van leden hebben we teruggekregen dat ze het
fijn vonden om telkens een stukje te lopen naar de repetitielocatie. Sander Teepen leidde de
repetities op een heel prettige manier en ook over zijn leerling Alejandro hebben we
positieve feedback teruggekregen. Naast de tutti repetities zijn er ook veel andere vormen
van repetities geweest: groepsrepetities, strijkers/blazers apart, een zangworkshop,
kamermuziek, enz.. Hierdoor was het een afwisselende muzikale week.
De akoestiek van zowel de repetitieruimte in Eersel (repetitieweekend) als in de Stjelp
(repetitieweek) waren wel vrij droog en hard. Dit is vaak het geval bij dergelijke
repetitielocaties, dus niet per se een probleem maar wel raadzaam om oordoppen in te doen
ter gehoorbescherming.
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Tournee

Lunchconcerten
Tijdens de tournee hebben wij vier lunchconcerten georganiseerd. Het eerste lunchconcert
vond plaats op maandag 17 april in Eelde. In samenwerking met Museum de Buitenplaats
gaven wij een educatief concert aan ongeveer 50 leerlingen van basisscholen uit de
omgeving. De basisschoolleerlingen zaten tijdens het concert midden in het orkest, naast de
orkestleden. Sander Teepen gaf de leerlingen gedurende het concert uitleg over alle
verschillende instrumenten en rollen binnen het orkest. Na afloop konden de leerlingen zelf
instrumenten uitproberen. Het concert was, mede door het aanstekelijke enthousiasme van
Sander Teepen, een groot succes voor zowel de basisschoolleerlingen als orkestleden. De
communicatie met Museum de Buitenplaats verliep vlekkeloos. Wij raden aan hier zeker
terug te komen.

De volgende dag, dinsdag 18 april, gaven we een lunchconcert in Almen. In het dorpshuis
aldaar was een zaaltje klaargemaakt voor het concert. Via de vereniging Zorg en Welzijn
was de promotie gedaan voor het concert; ze hadden onder andere posters opgehangen en
op het digitale prikbord van Almen reclame gemaakt. Het zaaltje zat dan ook goed gevuld,
met zo'n 60 luisteraars. Het programma duurde zo een 45 tot 60 minuten, met een variatie
aan klassiek, spoken word en klezmer optredens. Tot slot hebben we onze toegift met het
hele orkest gezongen. De reacties waren erg lovend, ze zouden graag over 2 jaar nog eens
zoiets organiseren. Ook is er door de vereniging geld voor ons opgehaald (zonder ons
weten). Nadien was er een heerlijke lunch in het dorpshuis. Ook de leden waren erg
enthousiast over dit goedbezochte lunchconcert.

Op donderdag 20 april hebben we een lunchconcert gegeven bij woonzorgcentrum De
Watersteeg in Veghel. We hebben hier mogen optreden voor ongeveer 50 bewoners. Over
het algemeen leken de bewoners het erg naar hun zin te hebben. Voor de orkestleden was
dit lunchconcert een leuke ervaring. Dit jaar was deze locatie voor het eerst onderdeel van
onze tournee. De communicatie verliep goed en het woonzorgcentrum was erg enthousiast.

Ons laatste concert was op zaterdag 22 april in de Penitentiaire Inrichting Torentijd in
Middelburg. Dit concert was een bijzondere ervaring. Voor de orkestleden was het een
unieke ervaring om voor gedetineerden te spelen.
Ondanks wisselingen van contactpersonen bij de PI verliep de communicatie erg goed. Dit
lunchconcert was een groot succes en wij raden daarom ook aan om dit volgend jaar weer
te doen.
Over het algemeen waren de leden enthousiast over de lunchconcerten. Wel ervoeren leden
de dagen met lunchconcerten zwaar doordat ze vroeg op moesten staan.

Concerten
Sint Nicolaasga
Het concert in Sint Nicolaasga vond dit jaar plaats op een zaterdag in plaats van een
zondag. Dit omdat de kerk op zondag al bezet was.
Op dezelfde dag en tijdstip als ons concert, was er echter ook een lezing in het dorpshuis.
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Hierom werd het concert minder goed bezocht dan andere jaren. Toch was het concert nog
steeds relatief goed bezocht, de kerk was immers goed gevuld. Het publiek was ook erg
enthousiast over ons concert.

Groningen
Het concert in Groningen vond plaats in de kleine zaal van de Oosterpoort. Alejandro
dirigeerde het concert. De zaal was redelijk gevuld en het programma ging goed. Het publiek
was enthousiast. Ook is de Oosterpoort een mooie locatie om te mogen komen optreden.

Nijmegen
Het concert in Nijmegen vond plaats in de Antonius van Paduakerk. De beheerder van de
kerk was erg behulpzaam met het klaarmaken van de kerk. Het concert was iets minder
goed bezocht dan afgelopen jaar, het is voor volgend jaar dus belangrijk om meer promotie
te maken. Het comité kan hier ook bij helpen. Het voordeel van deze kerk is dat de huur erg
laag ligt en dat de beheerder in het comité zit. Nadeel is echter dat de akoestiek wat minder
is, er is veel nagalm.

Utrecht
Het concert in Utrecht vond traditiegetrouw plaats in de Geertekerk. De zaal was uitverkocht
en het publiek lovend. Dit concert behoorde zeker tot de hoogtepunten van de tournee.

Eindhoven
Voor het eerst in tijden werd er weer een concert in Eindhoven gegeven. Dit gebeurde in de
kleine zaal van het Muziekgebouw. Het contact met de locatie verliep soepel. Het personeel
is ook heel erg beleefd en behulpzaam. De zaal was redelijk gevuld en de akoestiek was erg
mooi. Het podium is iets aan de kleine kant, maar met wat passen en meten paste iedereen
erop. Het is in deze zaal belangrijk om een goede orkestplattegrond te maken. Ook zijn er dit
jaar foto’s gemaakt door een enthousiast lid van het publiek, wat een aangename verrassing
was.

Middelburg
Dit jaar vond het concert in Middelburg plaats in de Nieuwe Kerk. Hoewel we van tevoren
dachten dat de kerk erg veel galm zou hebben, viel dit heel erg mee. Ons repertoire kwam
hier goed tot zijn recht. De zaal zat goed vol, ondanks dat er veel andere evenementen
werden georganiseerd in Middelburg deze week.

Leiden
In Leiden was het concert dit jaar weer in de Vredeskerk, net als in 2022. Alhoewel de kerk
qua sfeer nog wat te wensen overlaat, is de ruimte erg groot en zijn er daarnaast ook grote
verkleedruimtes en is er een ruime welkomsthal waar de gasten een drankje kunnen
nuttigen. Ook de beheerder is erg attent en behulpzaam. Het concert was druk bezocht (zo
goed als uitverkocht) en het publiek was erg enthousiast.

Amsterdam
Als afsluiter speelden we een concert in de NedPhO Koepel in Amsterdam. De zaal past qua
grootte goed bij de sfeer van het Nesko. Ook is de akoestiek hier erg mooi, wat dan ook de
reden is dat hier de CD-opname is gemaakt. Een bijkomend voordeel is dat er al een vaste
podiumopstelling is, waardoor er geen podium gebouwd hoeft te worden. Wel moet er zelf
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voor koffie en thee worden gezorgd, iets dat het stuco dit jaar op zich heeft genomen. Ook
zijn er ruime verkleedruimtes aanwezig. Het concert was uitverkocht, maar aangezien het
hevig regende deze avond, is niet iedereen komen opdagen, wat jammer was. Desondanks
hebben we er een mooi concert van kunnen maken, met alsnog een goed gevulde zaal. Om
de sfeer goed vast te kunnen leggen, zijn er tijdens dit concert ook foto’s gemaakt door
Veerle.

Publiciteit

Social media
Er is dit jaar voornamelijk gebruikgemaakt van Instagram en Facebook. Hier bereiken we
namelijk veel relevante doelgroepen mee, namelijk zowel de studenten via Instagram als de
iets oudere mensen via Facebook. Er zijn veel posts en stories gemaakt om de audities en
concerten te promoten, en ook om in het algemeen in beeld te blijven. Het aantal
Instagram-volgers is gestegen van ruwweg 720 naar 860, en er zijn ongeveer 5000
Facebook-volgers. Het lijkt niet mogelijk te zijn om de Instagram en Facebook te linken,
helaas, omdat de Nesko Facebook-account niet meer bruikbaar is, en de pagina alleen te
bewerken is door andere accounts met bewerkingsrechten.

De Linktree is ook dit jaar weer goed bevallen, en is vooral handig voor Instagram, waar
geen links bij de posts geplaatst kunnen worden, en alleen een enkele in de bio.

Verder is via Mailchimp ongeveer elke twee maanden een nieuwsbrief verzonden. Dit heeft
een redelijke hoeveelheid mensen bereikt.

Grafisch vormgever
Ook dit jaar is de samenwerking met de grafisch vormgever weer grotendeels prettig
verlopen. Sem Hak was wederom grafisch vormgever, net als de vorige jaren. Dit is prettig
om continuïteit van de stijl te behouden. De deadlines gingen niet altijd helemaal goed, maar
dat kwam van beide kanten. Sem heeft dit jaar prachtig promotiemateriaal ontworpen, we
hebben hier dan ook veel complimenten over ontvangen, zelfs nog na de tournee.
Wel is er een uitdaging omtrent de financiële vergoeding voor het ontwerp. Aangezien de
ontwerper een tarief hanteert die boven het te besteden budget van het Nesko ligt.

Drukwerk
Het drukwerk is dit jaar in eerste instantie besteld bij Flyeralarm, en later in het jaar bij
Drukzo. Dit bleek goedkoper te zijn, met snellere levering, dezelfde kwaliteit en meer
flexibiliteit in aantal. Er is wat drukwerk overgebleven, maar dat is bijvoorbeeld
onoverkomelijk als er gevraagd wordt om programmaboekjes terug te geven na afloop van
concerten, want het is lastig te voorspellen hoeveel mensen dit daadwerkelijk doen.
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Promotie concerten
Er is veel reclame gemaakt op de social media, er is drukwerk verspreid in alle steden, er
zijn samenwerkingen geweest (zie kopje ‘Samenwerkingen’) en er zijn kranten en andere
media benaderd (zie kopje ‘Media en persuitingen’).

Dit jaar zijn wegens gebrek aan budget geen betaalde advertenties op sociale media
gebruikt. Dit is wel zeker aan te raden voor volgende jaren. Wel hebben de componist
(Karmit) en de solist (Niek) de concerten actief gepromoot op hun sociale media, beide
hebben een groot bereik (10.000+ volgers).

De verspreiding van drukwerk door comités liep dit jaar behoorlijk goed. Dit jaar was
gekozen voor aparte flyers per stad. Voor aparte posters per stad was geen budget. Dit
werkte goed, alleen waren in sommige steden flyers over, omdat gekozen was om niet alles
naar de comités te sturen en vervolgens leden minder flyers verspreid hebben dan verwacht.
Ook hadden sommige steden graag meer posters gewild, hier moet volgend jaar iets
aandachtiger naar gekeken worden.

Programmatoelichting
Dit jaar is de programmatoelichting geschreven door Vink Beijer, net als in 2022. Karmit
Fadael heeft de toelichting voor haar eigen compositie verzorgd.

Fotograaf
Voor deze editie hebben we een aantal keer foto’s laten maken, om te gebruiken voor
publiciteit (o.a. op onze sociale media) en om naar de leden zelf door te sturen. Veerle
Bastiaanssen, inmiddels welbekend onder studenten muziekgezelschappen, heeft de foto’s
gemaakt. In oktober 2022 hebben we bestuursfoto’s gemaakt in de botanische tuinen in
Utrecht. Veerle is langskomen tijdens het repetitieweekend in maart en heeft daar
repetitiefoto’s, sectiefoto’s en individuele portretfoto’s (o.a. voor in het programmaboekje)
gemaakt. Tijdens de concertreeks heeft zij foto’s gemaakt van het slotconcert in de
NedPhO-koepel.

Hiernaast heeft een enthousiaste concertbezoeker semi professionele foto’s gemaakt van
het concert in Eindhoven. Dit was een leuke verrassing. Het is voor toekomstige edities
zeker aan te raden om op twee verschillende concertlocaties foto’s te laten maken, indien
het budget dit toelaat.

Media en persuitingen
Er is veel contact gezocht met media om concerten te promoten, maar dit leek minder
effectief te zijn dan vorig jaar. Het politiek minder actuele thema is hier waarschijnlijk een
bepalende factor in, evenals het iets later benaderen van media.

Wel is het Nesko dit jaar weer bij het voorprogramma van het Zondagochtend Concert
geweest op Radio 4 in de Spiegelzaal. Dit was een groot succes.
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De landelijke media hebben vrijwel niks over Nesko gepubliceerd - dit zijn tenslotte ook
(vrijwel) allemaal grote bedrijven die niet zo makkelijk een persbericht plaatsen.
Lokale media hebben wel voluit artikelen over het Nesko gepubliceerd. Zo hebben veel
krantjes een tekst geplaatst, werden we vermeld in meerdere concertagenda’s. En hebben
de dirigent en componist beiden interviews gegeven aan respectievelijk het Brabants
Dagblad en Omroep Fryslan.

Samenwerkingen
Dit jaar hebben we wederom samengewerkt met We Are Public. Dit is op zich een goed
bedrijf om publiciteit te regelen, maar het lijkt vaak van medewerkers te wisselen, en het
levert maar de helft van de ticketprijs op. Gezien het beperkte aantal stoelen en het feit dat
ze voornamelijk in de grotere steden zitten, waar concerten toch al (bijna) uitverkopen, is het
eigenlijke nut niet enorm.

Verder hebben we samengewerkt met Arc Verona. Zij verkopen allerlei strijkinstrumenten en
bijbehorende accessoires, en hebben onze flyers verspreid bij aankopen. Dit was zeker een
goede samenwerking, gezien het ons eigenlijk niks kostte.
Tot slot hebben we samengewerkt met De Nieuwe Muze. Wij hebben een aantal exemplaren
van hun tijdschrift tegen gereduceerd tarief ingekocht, en daarvoor hebben wij een
advertentie in hun tijdschrift gekregen. Het doel was om deze tijdschriften te verkopen, maar
uiteindelijk is dat niet heel goed gelukt omdat mensen bij concerten vaak niet zo veel
aandacht hebben hiervoor maar eerder met mensen uit het orkest praten. Dit was
waarschijnlijk geen rendabele samenwerking (we weten niet hoeveel mensen dankzij deze
advertentie naar ons concert zijn gekomen) en we raden aan deze samenwerking niet te
herhalen.
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Evaluatie leden
Zo’n drie weken na afloop van het project is er een evaluatie rondgestuurd naar alle
deelnemers, die op deze manier hun feedback konden leveren. De evaluatie bestond uit de
volgende vijf deelonderwerpen: 1) Repetitieweek | Verblijf, 2) Repetitieweek | Repetities, 3)
Tournee | Concerten, 4) Tournee | Planning en 5) Algemeen | Bestuur

Over het algemeen is het project goed beoordeeld. Er zijn veel positieve reacties
binnengekomen over onder andere de repetitielocatie, het repertoire, de concerten en de
‘gezelligheidsactiviteiten’. Het artistiek team (dirigenten en solist) is heel lovend beoordeeld
en de uitstraling van het bestuur werd als ‘toegankelijk’ en ‘alles-onder-controle-hebbend’
ervaren. Helaas zijn de tweede assistent-dirigent en de opdrachtscomponiste vanuit het
orkest gezien minder goed beoordeeld.

Er zijn een aantal kritische noten geplaatst: Is het wel fijn om iedereen van tevoren in een
kamermuziekensemble te plaatsen? Waren we niet een beetje te moe voor het lunchconcert
in Almen? Wel matig dat de slaapkamers onder de partyzaal zitten in de zeilschool… Bij
sommige onderwerpen was een deel van het orkest heel tevreden en een ander deel niet -
het vegetarische dieet bijvoorbeeld.

We hebben met ons bestuur alle punten doorgesproken en geven de evaluatie door aan het
volgend bestuur, zodat zij deze mee kunnen nemen in hun organisatie.
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Nesko bedankt

Artistiek Trio
Sander Teepen
Niek Baar
Karmit Fadael

Concertlocaties
Sint-Nicolaaskerk
Oosterpoort
Antonius van Paduakerk
Heirloom Venues (Geertekerk)
Muziekgebouw Eindhoven
Nieuwe Kerk
Vredeskerk
NedPhO-koepel

Lunchconcertlocaties
Museum de Buitenplaats, Eelde
Buurthuis Almen
De Watersteeg
Penitentiaire Inrichting Middelburg

Repetitielocaties
Groepsaccommodatie W’tjewel
De Stjelp
Zeilschool Neptunus

Auditielocaties
Cultuurcentrum Parnassos, Utrecht
Occohofje, Amsterdam

Materiële ondersteuning
Utrechtsch Studenten Concert (USC)
Koninklijke Harmonie Phileutonia
Eindhoven
Nationale Jeugdorkesten Nederland
(NJON)

Fotografie
Veerle Bastiaanssen

Opnames
Ernst Coutinho

Grafisch ontwerp
Sem Hak

Programmatoelichting
Vink Beijer
Karmit Fadael

Comité Sint-Nicolaasga
Annemieke Bos
Jolly van Hijum
Josien Zeeman

Comité Groningen
Anneke Riemeijer
Ineke Bremer
Hanna Halma

Studentencomité
Maxime Hartwig
Nienke Klein
Emma Postema

Comité Nijmegen
Henri van den Hombergh
Leon Bijlmakers
Jan Bulte

Studentencomité
Femke Kuiper
Puck Hartman

Comité Eindhoven
Mélanie Thomassen
Heleen Meskers
Liesan van Stijn
Jackie Klaassen
Pieter van Warmerdam

Studentencomité
Jan Moraal
Xaveria Vossen
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Comité Utrecht
Lila Boucher
Marlou van der Does
Gertruud Dentjens
Denise Harskamp

Studentencomité
Lilian Boot
Vink Beijer

Comité Middelburg
Edith Mutsaerts
El van Hal
Els Mabelus
Judith Loontjens
Maartje Nouwens

Studentencomité
Annabella Fabris
Ploen Mevis

Comité Leiden
Leonoor Van Gelder-Cronheim
Saskia America
Studentencomité
Alice van Veen
Gerard Saurwalt
Lily Jalink

Comité Amsterdam (Studentencomité)
Julia van Veen
Emilia Caron
Luka Laeven

Continuïteitscommissie
Rosalie de Zeeuw
Vink Beijer
Maike de Jongh
Sanne Pouw
Emma Clarijs

Stichting Vrienden
Jasper van Noort
Sarah Verbandt
Beatrix Vogelaar

Bestuur 2022
Sanne Pouw
Mischa Niemel
Tim Huijbregts
Christiaan Kroon
Vink Beijer
Maike de Jongh

Kascommissie
Beatrix Vogelaar
Marlijn Peuker
Tim Huijbregts
Koen Hondebrink
Willem Kroese

Repetitoren en assistentdirigenten
Krista Audere
Alejandro Puerta Cantalapiedra
Daniel Ros Hernández

Invallers
Ben Carp
Julia Baas
Tobias Bruel
Thomas Scheepmaker

Chauffeur
Michel Peer

Samenwerkingen en publiciteit
Nienke Mauritz (UAF)
Arc Verona
De Nieuwe Muze
We Are Public
NPO Klassiek
Plus Joure
VriendenLoterij
Nederlandse Vioolbouwschool
Contrada Musica
Camille Colibeau
Jan van der Elst
Christian Jünemann

24



Fondsen
VSBfonds
Van den Berch van Heemstede Stichting
Zabawas
Stichting Elise Mathilde Fonds
Stichting HeraSon
Stichting Carel Nengerman Fonds
Amsterdams Universiteitsfonds
Stichting universiteitsfonds twente
Stichting Sanssouci
Familiefonds Hurgronje
Keunstwurk
P.W. Janssen’s Friesche Stichting
Kunstraad Groningen

En verder
Soroptimistenclub Friesland
Che Dona Luce
Nederlands Studenten Orkest (NSO)
Kokers tijdens repetitieperiode
Roel Linn
Alle gastgezinnen
Els Wenselaar
Olga de Haan
Gea Heijink-Wichers
Marjanne Simoons
Gabino Dorigo
Max van Stijn
Tim Huijbregts
Simon Klaver
Ouders, familie en vrienden van het
bestuur
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